
使⽤用說明書
1. 如何翻開握把 
(1)將握把向上些微移動，脫離扣點 
(2)將握把向外推即可翻開 

2. 如何取下遙控 
(1)翻開握把 
(2)依下圖⽅方將遙控向往外推即可取下遙控 
  
3. 如何安裝電池 
(1)利利⽤用硬幣逆時針轉動遙控蓋⾄至頓點即可取下 
(2)放入電池，+極向上 
(3)利利⽤用硬幣順時針轉緊即可 

4. 如何將遙控裝上握把 
(1)將握把伸縮桿些微拉開 
(2)將握把對正後上翻⾄至貼合夾具 
(3)向下滑動⾄至底部，確保卡扣點有扣上即完成 

5. 如何配對⼿手機 
(1)短按遙控按鍵-此時藍藍光開始閃爍，進入等待配對模式 
(2)在⼿手機上找出 ShutterGrip 2，點選配對，完成後 LED停⽌止閃爍 

6. 如何取消配對 
(1)從⼿手機藍藍牙設定⾴頁⾯面取消配對 
(2)ShutterGrip 2 待機 10分鐘後會⾃自動關機，藍藍牙即⾃自動斷開 

7. 如何關機 
ShutterGrip 2 待機 10分鐘後會⾃自動關機，無⼿手動關機⽅方式 

8. 如何重新配對 
若若曾經配對過的⼿手機，按壓快⾨門⼀一下開機後即會⾃自動配對 

9. 握把模式 
(1)拉開握把扣上⼿手機 
(2)確認握把扣上扣點即可使⽤用(遙控須保持在最頂端) 

10. 錄影模式 
(1)翻下握把 
(2)翻轉 180度 
(3)將遙控裝於遙控槽上即可使⽤用 

11. ⾃自拍棒模式 
直接拉開握把內伸縮桿即可使⽤用 



12. 立架模式⽰示範 
橫式腳架模式⽰示範 
直式腳架模式⽰示範 

13. 冷靴槽 
(1)依箭頭⽅方向取出冷靴槽矽膠，注意矽膠底部有六⾓角板⼿手 
(2)裝上相容之 LED燈、麥克風等延伸配件 

14. 六⾓角板⼿手 
(1)依箭頭⽅方向取出冷靴槽矽膠 
(2)取出六⾓角板⼿手 
(3)下圖三個螺絲位置若若有鬆脫現象可以鎖緊 



User Guide

1. How to flip grip?
(1)Push up to unlatch the grip.
(2)Push out to flip the grip after unlatch.

2. How to remove remote?
(1)flip grip
(2)Take off the Bluetooth remote unit

3. How to install battery
(1)Turn the coin counter-clockwise to open the battery cover
(2)Insert the lithium battery (positive side up)
(3)Press on the cover
(4)Turn the coin clockwise to close the battery cover

4. How to clip on grip
(1)stretch expansion rod a little bit
(2)flip grip up to touch the clip
(3)retract grip until locked

5. How to pair
(1)Press the shutter button to make remote into stand by mode
(2)Make sure bluetooth has been opened on smartphone
(3)Pair smartphone with ShutterGrip 2

6. How to shut off
ShutterGrip 2 will shut off after 10 mins idle. You can’t shut off it manually.

7. How to pair ShutterGrip again
Press the shutter button to reconnect automatically.

8. DSLR Grip
(1)Clip ShutterGrip onto the smartphone, and lock the grip
(2)Make sure remote has been locked on the top of grip.

9. Video Grip
(1)Flip over the grip
(2)rotate 180 degree
(3)Take off Bluetooth remote, and latch onto grip holder    

10. Telescoping Stick
Extend the rod to start selfie
  
11. Transforming grip
Horizontal or vertical view with adjustable angle.

12. Cold shoes slot
(1)Remove cold shoe cover
(2)insert LED light or microphone



13. Hidden Hex Wrench
(1)Remove cold shoe cover
(2)take out hex wrench under silicon cover
(3)tighten the screws on ShutterGrip if needed

 

FCC Warning
This device complies with part 15 of the FCC rules. Operation is subject to the following two 
conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any 
inte rference received, including interference that may cause undesired operation.

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could 
void the user's authority to operate the equipment.

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital 
device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable 
protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses 
and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the 
instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no 
guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause 
harmful interferenceto radio or television reception, which can be determined by turning the 
equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of 
the following measures:
-Reorient or relocate the receiving antenna.
•Increase the separation between the equipment and receiver.
•Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is 
connected.
•Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

RF Exposure Information
The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be 
used in portable exposure condition without restriction.




